
Bestyrelsesmøde tirsdag d. 29/11-2022 
 
Tilstede: Henrik Andersen (Spiraeavej), René Jensen (Tjørnevej), Bo Langberg (Magnoliavej), Kirill Kornuta 
(Vincavej), Jonas Andersen (Mispelvej)  
 

- Status på fjernvarme. Er gået godt med etablering af fjernvarme, og er ved at være i mål nu. 
Tjørnevej og Jasminvej bliver koblet på 1/12.  

- Hobro Varmeværk synes, det har fungeret godt herude - fx med at én mand fra hver vej har stået 
for at arrangere møder osv. 

- Reetablering efter fjernvarmearbejde. Palle Grøn har henvendt sig til bestyrelsen i forbindelse 
med inspicering af grøntarealer sammen med Karl Jensen ift. reetablering efter fjernvarme.  

- Valg af repræsentant til fjernvarmens repræsentantskab. Der er valg til fjernvarmens 
repræsentantskab. Henrik Hansen fra Jasminvej stiller op, og en enig bestyrelse anbefaler at støtte 
hans kandidatur for at få en lokal stemme i repræsentantskabet. Nærmere info om hvordan man 
kan stemme kommer senere. 

- Asfaltering. Der undersøges muligheder for at få lagt nyt asfalt, efter der har været gravet op, 
indhentning af tilbud m.m. sammen med Hyldevej. Der diskuteres desuden forskellige 
finansieringsmuligheder. 

- Borde/bænkesæt Jasminvej. Bestyrelsen er blevet enige om at sælge bord/bænkesæt, da der ikke 
har været nogen forslag/henvendelser til, hvor de kan stå. 

- Nabo-hjælp skilte. Nabo-hjælp skilte er blevet fornyet på Mispelvej/Ligustervej, Tjørnevej, Vincavej 
og Jasminvej. 

- Fastsættelse af dato til generalforsamling 2023. Skal afholdes inden udgangen af marts måned. 
Dato bliver tirsdag d. 21/3-23 kl. 19.00. Dagsorden bliver sendt rundt minimum 14 dage inden. 

- Næste møde 28/2-2023 
 

 


